
Referat MØTE NR 2 skoleår 2024/25 FAU OLSVIK SKOLE

Tidspunkt: Mandag 30.09.2024 kl 19.00 - 20.30
Sted: Olsvik skole

FAU-representanter tilstede:
1 Karoline x 7A trenger representant

1 Tony - 7B Ann Kristin x

1 Miriam x 7C trenger rep/Astrid(vara)

2A Gudrun x 8AB Kristian x

2B Aleksander x 8CD Andreas x

2C Anders x 8EF Thomas x

3A Helene(vara) x 8GH Øyvind(vara) x

3B Nina x 9AB June x

3C Jakob/Stian(vara) - 9CD Paul Håkon x

4A Olga x 9EF Gro/Cecilie(vara) -

4B Peter x 10AB Eline x

4C Romina x 10CD trenger representant -

5AB-a William x 10EF Siv/Charlotte(vara) -

5AB-b Einar x FAU leder Joachim x

6A Hedda x Nestledere Ruben/Sølvi -

6B Jostein x Skole Rektor x

SAKSLISTE:

Sak Beskrivelse Saker, informasjon og vedtak

1 Godkjenning av agenda Godkjent

2 Kommentar til forrige referat Lenke til referat Referat er lagt ut på skolens nettsider.

3 Presentasjonsrunde #2🙂 - Runde rundt bordet
- Styret presenterer seg og roller, oppgaver og

forventninger

https://docs.google.com/document/d/1jwy_6KwFNqZYmS5u2qe5W8u1oaZ9lSVV_JCjAMLIAjg/edit?usp=sharing


4 Rektor informerer Kjempefin start på skoleåret. Mye bra som finner sted
på skolen.

Nærmiljøanlegget er tre uker forsinket og skal stå
ferdig omtrent slutten av november 2024.
Bergen kommune som eier anlegget og etat for idrett
som eier prosjektet. Formell åpning når den tid
kommer. BMX-banen må sikkerhetsvurderes før skolen
kan ta det i bruk.

Luftanlegget: CO2-nivået måles. Moduler er satt opp i
løpet av sommeren.

Fokusområder i personalet dette skoleåret.
Skolemiljøet. Skole-hjem samarbeid som et eget tema
som er viktig for skolen og lærerne. Skolen vil
kommunisere forventninger.

FAU spør: Hva kan foreldre forvente av informasjon fra
kontaktlærere? Gjenkjennbart opp gjennom
grunnskolen? En rød tråd fra 1. til 10.trinn, og
sammenlignbar mellom klassene.

Økonomi, som følge av mediaoppslag med tanke
på kutt. Olsvik skole har gjort flere grep for å få kontroll
på økonomien. Viktig for rektor å være lojal overfor
systemet mtp. på alle skolene. Begynte året med 1
million i underskudd. Har hentet seg inn og skolen har
som mål å være så nært opp til null som mulig. Nesten
3 millioner mindre i utgifter enn i fjor. Hente inn
refusjoner for sykemeldinger, gjesteelever,
videreutdanning av personalet. Langtidssykefravær og
oppfølgning av ansatte.
Skolen har kuttet i kurs for lærere. Kuttet i skoletur i
8.trinn. Den eneste begrunnelsen per dags dato er
økonomi. Anledning til å revurdere tradisjoner og
eventuelt modernisere vaner og rutiner. Skolen har fått
midler fra Områdesatsingen som har vært brukt til turer
i nærmiljøet.
Bruker utstyr som skolen allerede har på huset.

Intet nytt om rehabilitering av Olsvikhallen, annet enn
at gulvet er pusset.

5 FAU oppsummerer om
avsluttede/pågående
aktiviteter/saker

- Gangbroen (Joachim): BT-oppslag om at
gangbroen er utlyst. Konkret tiltak med utlysning
av prosjektering av gangbroen. FAU synes det er
bra. Kommunen som bygger.

- Natteravn årsmøte (June): Styret er på plass.
Gått gjennom at det er 4 styremedlemmer og
redusere den administrative belastningen. God



økonomi. Dårlig oppmøte på de to første
natteravningene i høst. Dette mener FAU at
burde bestemmes før sommeren. Samme for
datoer for hvilke skoler som har ansvar for
ravning.

- Olsvik sin natteravning 20. sept (Einar, Paul
Håkon): Gikk kjempefint. Veldig bra oppmøte: 22
ravner stilte i tillegg til 2 innevakter fra FAU.

- Grafittikurs (Joachim): Lang venteliste. 14 barn
som laget egne skisser og fikk eget grafittikunst
på skolevegger (forhåndsavklart med skolen).
Vellykket. Lagt inn søknad om tilsvarende kurs til
våren.

- Dansekurs (Joachim): ikke fulltegnet, men gått
bra.

- Magic the gathering spillklubb (Joachim): en
lærer og 2 foreldre som organiserer. 12
påmeldte. Fortsatt mulig å bli med, også foreldre.
Trenger ingen forkunnskaper. Kortene er på
engelsk.

6 Økonomi 79 290,38 på konto per 30.9.2024. Men merk at flere
utgifter ifm. høstens ettermiddagsaktiviteter ikke er
trukket ennå.
I tillegg ble overskudd fra årets 17.mai-arrangement på
20 888,04 ble overført til FAU for å komme nærmiljøet
og elevene til gode. FAU takker årets 17.mai-komité!

7 Status om forestående
aktiviteter

- Refleksaksjon (Andreas): 1000 reflekser er
samlet inn. Er i rute. Sender ut påmelding.

- TV-aksjonen (Kristian). Fått kontakt med
TV-aksjonen. Sender ut sms til tidligere
bøssebærere.

- Spillekvelder på barnetrinnet (Paul Håkon &
Kristian): Dato er ikke satt ennå. Blanding av nye
og klassiske brettspill.

- Syverksted (Romina): Intet nytt foreløpig. 20
maskiner tilgjengelig på skolen, men ikke alle
som kan brukes. Trenger flere voksne som kan
hjelpe til.

8 Tenke nytt rundt
gruppeinndeling

- Natteravn (4 stk totalt: styret, innkalling,
vaktledere)

- Skolemiljø (innkommende saker på det fysiske
og psykososiale miljøet på og rundt skolen)

- Trafikk (innkommende saker på skolevei og
hjertesone)

- alle velger gruppe

Arrangementer:
- Lysfest: FAU-rep for 1. og 2. trinn



- Skoleball: FAU-rep for 8.-10. trinn
- 17.mai: FAU-rep for 4. og 5. trinn
- Andre arrangementer som Refleksaksjon,

TV-aksjon, ettermiddagsaktiviteter har ikke fast
klasse-tildeling

9 Gruppearbeid:
- lage prosesser med

delmål for større
aktiviteter i årshjulet
(Natteravning, Lysfest,
Skoleball og 17. mai)

utsatt til senere FAU-møte

10 Eventuelt Dato for skoleball. Tirsdag 11.februar (evt torsdag
13.februar 2025) er ønsket, skal sjekke om hallen er
ledig.

11 Neste FAU-møte Mandag 28.okt
Kl 19.00 - 20.30


